
Inspreekavond raadscommissie 21-03-2018. 

 

Donderdagavond 21 maart 2018 was het zover dat Bonne Dijkstra en Sjors 

Jepkema de pleitnota, van dorpsbelang over de nieuwe school, onder de 

aandacht van de raadscommissie brachten. Na een gedegen voorbereiding met 

bestudering van het coalitie akkoord heeft Bonne via een inspreekbeurt onze 

ambities verwoord.  

Dorpsbelang Arum, in samenwerking 

met de sportstichting Arum, wil het 

bouwen van een nieuwe school in Arum 

uitbreiden naar een kans om een aantal 

ambities van Dorpsbelang en 

Sportstichting te verwezenlijken onder 

de noemer; Van een “Gebouw” naar 

een “Dorpsontwikkeling”. 

Concreet zien wij hier de mogelijkheid 

om het nieuwe schoolgebouw uit te 

breiden naar kinderdag opvang, peuter 

speelzaal en sportmogelijkheden. 

De raadscommissie was onder de indruk 

van het inbrengen van een nieuw punt 

op de agenda door dorpsbelang. 

Bonne heeft de inspreektijd (maximaal 5 minuten) dan ook zeker optimaal 

benut. Er werden vragen gesteld, door meerdere raadsleden, die door Bonne 

goed kon worden beantwoord.  

In de pauze hebben we nog gesproken met de wethouder Stella van Gent van 

sportzaken. Onze standpunten vond zij duidelijk en ze gaat met de betrokken  

ambtenaar in gesprek. Hierover doen ze later verslag aan ons. 

Al met al een geslaagd initiatief om het standpunt van dorpsbelang duidelijk 

neer te zetten. 

Wij willen: 

Van een “gebouw” naar een “Dorpsontwikkeling” 

Want ontwikkeling staat niet stil 



Meer zien 

https://sudwestfryslan.raadsinformatie.nl/vergadering/458919/kommisje%20B

oarger%20en%20Mienskip%20%20%20%20%20%20%20%20%21-03-2018  
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